
                                               

                                                                          ოქმი 

     ცაგერის მუნიციპალიტეტის მერის ანგარიშის განხილვა ოყურეშის, ზუბის, ჩქუმის 

ადმინისტრაციულ ერთეულებში შემავალი სოფლების მოსახლეობასთან. 

   2022 წლის 22 სექტემბერს ჩატარდა ოყურეშის (ოყურეში, ოფიტარა), ზუბის (ზუბი, 

ისუნდერი, მახურა), ჩქუმის (ჩქუმი, ქულბაქი) ადმინისტრაციულ ერთეულებში 

შემავალი სოფლის მოსახლეობასთან შეხვედრა, რომელიც მოეწყო ოყურეშის 

ადმინისტრაციული ერთეულის სხდომათა დარბაზში. 

   შეხვედრაში მონაწილეობას იღებდნენ დასახელებული სოფლების მოსახლეობა, 

მათ შორის სოფლის პედაგოგები, სამედიცინო სფეროს წარმომადგენლები, მეწარმე 

სუბიექტები სულ: 70 ადამიანი. 

    შეხვედრაში ასევე მონაწილეობდნენ ცაგერის მუნიციპალიტეტის მერი გ.ნემსაძე, 

მერის პირველი მოადგილე ა.თუთისანი, მერიის სამსახურის უფროსები: ს.გვიშიანი, 

გ.მამარდაშვილი, დ.ჩაკვეტაძე ადმინისტრაციულ ერთეულებში მერის 

წარმომადგენლები მ.მამარდაშვილი, შ.ომანაძე, ნ.მამარდაშვილი. 

   მოისმინეს: ცაგერის მუნიციპალიტეტის მერის ანგარიში 2022 წლის განვლილ 

პერიოდში გაწეული მუშაობის შესახებ. 

                          მომხს: გ.ნემსაძე 

                          ცაგერის მუნიციპალიტეტის მერი 

                                        (ანგარიში თან ერთვის) 

   აზრი გამოთქვეს: მ.მამარდაშვილმა, დ.ჩაკვეტაძემ, მ.აბროლიანმა, გ.მუშკუდიანმა, 

ე.ბენიძემ, ვ.ბენიძემ, ს.ომანაძემ, შ.ომანაძემ, ზ.აკობიძემ, თ.ყურაშვილმა, 

კ.ყურაშვილმა, ს.გვიშიანმა. 



   მოქალაქეთა გამოსვლებში ძირითადი საკითხები შეეხო სოფლებში საგზაო 

ინფრასტრუქტურის მოწესრიგებას, წყალსადენების აღდგენას, ტურისტული 

ობიექტების კეთილმოწყობას, მიკროზონაში მევენახეობა-მეღვინეობის შემდგომი 

განვითარების საკითხებს. 

   შეხვედრის მონაწილეებმა მერის წინაშე დასვეს საკითხები, რომლებიც 

გათვალისწინებული უნდა იქნეს 2023  წლის სამოქმედო გეგმებში. 

1. აუცილებელია კეთილმოეწყოს ისუნდერი-მახურის ცენტრალური გზა. 

2. მოსახრეშია ზუბი-ისუნდრის დამაკავშირებელი გზა. 

3. კეთილმოწყობას მოითხოვს ისეთი ტურისტული ობიექტები, როგორიცაა რაჩხის 

ჩანჩქერი და ე.წ.სპონტიოს ქვაბული. 

4. აუცილებელია საქართველოს მთავრობის ან ინვესტორების წინაშე დაისვას 

საკითხი ცხენისწყლის ხეობაში ყურძნის გადამამუშავებელი 1 საწარმოს 

ამოქმედების შესახებ. 

5. საჭიროა დაგრძელდეს ჩქუმი-ქულბაქის ბეტონირებული გზა მწვანე ტბამდე. 

6. ზუბის შიდა სასოფლო გზის  ბეტონირების საკითხი. 

7. განსაკუთრებული ყურადღება უნდა დაეთმოს ჯონოულის ხეობაში ბუნების 

დაცვის საკითხებს, ასევე კვლავ საჭიროა ქმედითი ღონისძიებების გატარება, 

ფაროსანას წინააღმდეგ საბრძოლველად. 

8. კეთილმოწყობას მოითხოვს სოფელ ოფიტარასთან დამაკავშირებელი გზა. 

 

                                      საოქმო ჩანაწერი აწარმოა 

მერის წარმომადგენელმა ოყურეშის ადმინისტრაციულ ერთეულში 

მ.მამარდაშვილმა 


